
Zasedání školské rady 31. 1. 2022 

 

Přítomni:  

Lucie Václavková, Alena Kolovrátková, Markéta Kadlecová, Hana Sieglová, Petr 

Soukup 

 

Hosté:  

Rajová Štěpánka 

 

Jednání proběhlo online formou. 

Navrhovaný program jednání: 

1. Zhodnocení plnění úkolů 

2. Současná situace na škole - výsledky testů Kalibro, výsledky žáků, podpora 

3. První stupeň - info od paní ředitelky (C třídy + celkově, matematika, anketa) 

4. Volby do školské rady 

5. Různé 

 

ad. 1. Zhodnocení plnění úkolů 

Úkoly z minulého zasedání se dostaly do programu tohoto zasedání - informování o 

výsledcích testů Kalibro a info o situaci na prvním stupni (C třídy). 

 

ad. 2. Současná situace ve škole 

P. Rajová uvedla, že zahrnula výsledky testů Kalibro provedených ve školním roce 

2020/2021 do výroční zprávy. Je z nich vidět, že se děti během online výuky zhoršily, a to 

nejen výsledky, ale i sociální dovednosti (fungování ve třídě, chování, aj.). Výsledky školy se 

pohybovaly mírně pod celorepublikovými hodnotami. Jsou vidět velké rozdíly mezi 

paralelními třídami, na prvním stupni měly nejlepší výsledky C třídy. 

 

 P. Rajová uvedla, že aktuálně probíhá další kolo, ze kterého budeme vidět aktuální 

výsledky. 

 

P. Václavkovou se dotazovala na aktuální situaci na škole. 

 

P. Rajová uvedla, že se stále točí karantény, chybí učitelé i žáci, škola se snaží udržet 

výuku.  

Bylo třeba odložit pololetní práce, protože třídy byly v karanténách, posunuly se do února a 

jejich výsledky se budou počítat do dalšího pololetí. Na prvním stupni byla situace o něco 

lepší, protože tam se tolik nemíchají žáci. 

 

P. Kadlecová doplnila, že během září, října a listopadu se s žáky věnovali opakování a 

upevňování loňské látky, a tím se posunulo probírání letošní látky až na listopad - půlku 

prosince. 

 



P. Rajová uvedla uvedla, že v matematice to bylo ještě horší, v jedné ze tříd byly děti 

rozděleny na třetiny, osvědčilo se i spojení s dalšími hodinami. 

 

P. Soukup se dotázal na doučování. Podle p. Rajové probíhalo do konce prosince, aktuálně 

není jisté jestli budou poskytnuty prostředky na pokračování. Bohužel řada dětí, které by to 

potřebovaly na něj nechodí. Žákům doučování pomohlo a stále je zájem. 

 

P. Kolovrátková se ptala na situaci v devátých třídách  s ohledem na blížící se přijímací 

zkoušky na střední školy. Podle p. Rajové je to u každého žáka jinak. Některé děti stíhají, 

jiné by potřebovaly podporu. 

 

Podle p. Kadlecové se situace zas tak nemění, pořád se ukazuje, že děti s podporou ze 

strany rodiny mají nesmírnou výhodu. Hlavním problémem je, že děti ztratily návyky a 

koncentraci a je potřeba je znova přivyknout režimu, chování ve třídě, přípravě, plnění úkolů, 

aj. 

 

ad. 3. Situace na prvním stupni 

 

P. Rajová uvedla, že chystá anketu pro rodiče prvního stupně všech tříd, aby si mohla udělat 

obrázek co funguje, co nefunguje. Zatím ohledně spolupráce s PedAcademy nenarazila na 

nějaký problém, který by se nedal vyřešit, tedy kromě karantény, kde je větší problém s 

nahrazováním vyučujících v případě karantény. Pro školní rok 2022/2023  se počítá se 

zápisem do první třídy o pro .C třídy. 

 

P. Kolovrátková se dotazovala na budoucnost celého projektu Ped Academy . P. Rajová 

uvedla, že PedAcademy má v současné době postavenou vlastní školní budovu, ale v 

současné době mají zájem pokračovat dál ve spolupráci s klánovickou školou. 

 

P. Kolovrátkovou dále zajímalo, zda přijaté děti musí pokračovat až do deváté třídy, a p. 

Václavková upozornila, že mohou opět nastat problémy s kapacitou. 

 

P. Rajová uvedla, že ano, nicméně v loňském roce mnoho dětí nechtělo odejít, letos mají 

větší motivaci. V dubnu už bychom mohli mít lepší představu o konkrétních počtech. 

 

P. Václavkovou zajímalo, jak funguje návaznost matematiky mezi prvním a druhým 

stupněm. 

 

P. Sieglová vysvětlila, že výuka matematiky na prvním a druhém stupni je koordinována 

dostatečně a postupně jsou zařazovány aktivity tak, aby děti byly připravené na klasickou 

matematiku na druhém stupni.  

 

Ad. 4. Volby do školské rady 

P. Soukup uvedl, že ve čtvrtek byl schválen nový volební řád pro volby do školské rady a 

pošle ho p. ředitelce. Funkční období školské rady běží od jejího zvolení. 

 

 

Ad. 5. Různé 

 



P. Kolovrátková se dotázala, jak jsem na tom se splněnými úkoly z minulých zasedání 

a požádala o vypracování závěrečné zprávy o činnosti školské rady. 

 

P. Václavková navrhla, že udělá revizi úkolů tak, aby byla k dispozici nově zvoleným členům 

školské rady. 

 

P. Kadlecová uvedla, že není spokojena s tím, jak velký prostor byl na školské radě věnován 

.C třídám a spolupráci s PedAcademy a vyjádřila nespokojenost s tím, jak spolupráce 

probíhá a jak fungují .C třídy v rámci školy, aj. 

 

Úkoly: 

P. Václavková provede revizi úkolů a usnesení školské rady. 

P. Soukup zašle volební řád p. Rajové. 

 

 


